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Eladó Sorház, 44 m2, XXIII. kerület
30 900 000 Ft ( ~79 990 € )

Eladásra kínálok egy csendes, felújított sorházi ingatlant naygon
jó közlekedéssel

Adatlap sorszáma: #696900277

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújított

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1930

Felújítás éve: 2023

Kilátás: Udvari

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Telken belül nem fedett beállón

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: GG

Az Ön kapcsolattartója:

Fekete Henriett
Irodavezető helyettes

+36 30 697-0101
fekete0226@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Kedves Érdeklődő!

Eladásra kínálom ezt a remek adottságokkal rendelkező lakást, melyet egyaránt

ajánlok fiatal pároknak, nyugdíjasoknak, vagy akár egyedülállóknak is! Olyan

lakást keres ahova csak költözni kell? Ne keressen tovább, megtalálta! Az

ingatlan nagyon jó közlekedéssel rendelkezik mind autóval, mind

tömegközlekedéssel. A belváros nagyjából 20 perc alatt megközelíthető.

Elhelyezkedését tekintve a főúton van, de mégis csendes mivel a lakás nem az

utcafronton található. Ha kikapcsolódna, a Duna partja körülbelül 5-10 perc

gyalogos távolságra található! Az ingatlan számos lehetőséget rejt magában,

mivel a belmagasságból adódóan galéria kialakítására is van lehetőség, vagy

akár a szobák méretéből eredendően akár két kisebb szoba is kialakítható. Ezzel

a megoldással akár családok számára is alkalmas lehet. A fűtés konvektorok

által megoldott, de mivel kémény van az ingatlanban, így más alternatíva is

szóba jöhet. A 40 cm -es falnak és a műanyag szúnyoghálós és redőnnyel

rendelkező ablakoknak és a fa dupla üveges bejárati ajtónak köszönhetően a

lakás szigetelésére sem lehet panasz. Nyári estéken kellemes beszélgetéseket,

esetleg vacsorákat is megejthet a teraszon, vagy akár sütögethet is a kertben!

Ugye milyen sok lehetőséget rejt ez az ingatlan? Ne habozzon keressen meg,

nézze meg és szeressen belé! Ne maradjon le erről a páratlan lehetőségről

legyen az Öné ez az ingatlan még ma! Amennyiben felkeltettem az érdeklődését

keressen bármely elérhetőségemen bizalommal! Köszönöm, hogy hirdetésemre

idejét áldozta és remélem, hamarosan személyesen találkozunk, hogy álmai

otthona mielőbb az Öné legyen!

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!

 

Sehr geehrter Interessent!

Ich biete diese Wohnung mit tollen Qualitäten zum Verkauf an, die ich jungen

Paaren, Rentnern oder auch Alleinstehenden empfehle! Suchen Sie eine

Wohnung, in die Sie nur noch einziehen müssen? Suchen Sie nicht weiter, Sie

haben es gefunden! Das Objekt hat eine sehr gute Verkehrsanbindung sowohl

mit dem Auto als auch mit öffentlichen Verkehrsmitteln. Das Stadtzentrum ist

etwa 20 Minuten entfernt. Die Lage ist an der Hauptstraße, aber es ist ruhig, da

die Wohnung nicht an der Straßenfront liegt. Wenn Sie sich entspannen wollen,

ist das Donauufer in ca. 5-10 Minuten zu Fuß erreichbar! Das Objekt hat viel

Potential, da die Deckenhöhe aufgrund der Größe der Räume eine Galerie oder

sogar zwei kleinere Zimmer zulässt. Mit dieser Lösung könnte es sogar für

Familien geeignet sein. Geheizt wird mit Konvektoren, aber da es einen Kamin

im Haus gibt, sind auch andere Alternativen möglich. Dank der 40 cm dicken

Wände und der Fenster mit Moskitonetzen und Rollläden aus Kunststoff sowie

der doppelt verglasten Eingangstür aus Holz gibt es keine Beschwerden über die

Isolierung der Wohnung. An Sommerabenden können Sie auf der Terrasse

gemütliche Gespräche oder Abendessen führen oder sogar im Garten grillen!

Wie viel Potenzial hat diese Immobilie? Zögern Sie nicht, es zu besichtigen und

sich zu verlieben! Lassen Sie sich diese einmalige Gelegenheit nicht entgehen

und erwerben Sie diese Immobilie noch heute! Wenn Sie interessiert sind,

kontaktieren Sie mich bitte jederzeit! Ich danke Ihnen für Ihre Zeit und hoffe, Sie

bald persönlich zu treffen, um Ihr Traumhaus zu Ihrem zu machen!

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an unsere Home Manager Agenten! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

Dear Interested!

I am offering for sale this apartment with great qualities, which I recommend to

young couples, retired people or even single people! Are you looking for an

apartment where you just have to move in? Look no further, you have found it!

The property has very good transport connections both by car and public

transport. The city centre is about 20 minutes away. The location is on the main

road, but it is quiet as the apartment is not on the street front. If you want to

relax, the Danube bank is about 5-10 minutes walking distance! The property

has a lot of potential as the ceiling height allows for a gallery or even two

smaller rooms due to the size of the rooms. With this solution, it could even be

suitable for families. The heating is provided by convectors, but as there is a

chimney in the property, other alternatives are possible. Thanks to the 40 cm

walls and the windows with plastic mosquito nets and shutters and the wooden

double glazed entrance door, there are no complaints about the insulation of the

apartment. On summer evenings, you can have pleasant conversations or

dinners on the terrace, or even have a barbecue in the garden! How much

potential does this property have? Don't hesitate to come and see it and fall in

love! Don't miss out on this unrivalled opportunity, own this property today! If

you are interested, please contact me at any time! Thank you for your time and I

hope to meet you in person soon to make your dream home yours!

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, feel free to contact our Home

Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


